
 

 
 
 

14. Uppföljning digitalt styrgruppsmöte  

Ledamöternas kommentarer om skypemötet. Vad gick bra och vad kan bli bättre? 

Bra Tips kommande digitala 

möten 

Tekniska problem 

Varva med fysiska möten. Vi spar 

restid, miljö och reskostnader. 

Enklare att delta när det finns behov 

av att kombinera med annat som 

sker på annan plats. 

Fortsätt med ungefär vart annat 

möte som digitalt möte. 

Har vi digitala möten kanske vi 

ska ha det oftare men kortare? 

Anders förlorade 

konversations-rutan efter ett 

tag. 

Förkortar mötestiden. Vi kan göra dessa möten mer 

tidseffektiva. Lära av LDgruppen. 

Lars hade problem att få igång 

sin mikrofon halva mötet. 

Bra att vi kopplade upp så tidigt så 

att de flesta fick möjlighet att testa 

ljud och bild. 

Slå av och på mikrofon och bild när 

man ska vara aktiv i mötet. 

Vi bör vara systematiska med att 

ha mikrofon och bild av när vi 

inte pratar. Mer personligt om alla 

som pratar också syns i bild. 

Vi bör testa i tid innan mötet så 

att alla kan använda dessa 

funktioner. 

 

Att kunna begära ordet genom 

konversationsrutan och att skriva i 

där när man ger bifall till förslag till 

beslut. 

Bra att fånga upp frågorna i 

kommentarsfältet. 

Vi bör testa så att alla kan 

använda konversationsrutan. 

 

Det mesta i mötet fungerade bra. Vi bör visa presentationer i till 

stöd för information och som 

omväxling på skärmen. 

Det gäller även beslutsmeningar 

så att de framgår tydligt. 

Gemensamt bläddra oss igenom 

material. 

 

 

 


